
 

 

  Πέμπτη, 10 Ιουνίου 2021 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κο Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

 

Θέμα: « Ανάγκη επιπλέον ενίσχυσης, της αστυνομικής δύναμης που 

υπηρετεί στο αεροδρόμιο «Ελευθέριος Βενιζέλος» ». 

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, 

 

Όπως πληροφορούμαστε από δημόσια ανακοίνωση που εξέδωσε η 

Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Ν/Α Αττικής, είναι αναγκαία η 

επιπρόσθετη ενίσχυση του αριθμού των αστυνομικών υπαλλήλων του 

Αερολιμένα Αθηνών, προκειμένου να αποφευχθούν σκηνές που θα 

δυσχεραίνουν την ομαλή διεξαγωγή του Διαβατηριακού Ελέγχου, της 

κυκλοφοριακής συμφόρησης όσον αφορά στην Τροχαία Αερολιμένα, 

αλλά και της διεκπεραίωσης των ζητημάτων που άπτονται της 

αρμοδιότητας του Αστυνομικού Τμήματος και του Γραφείου Ασφαλείας 

του Αερολιμένα. 

Μάλιστα, ήδη ένας μεγάλος αριθμός αστυνομικών ασχολείται 

αποκλειστικά και μόνο με τους ελέγχους «PLF» (Passenger Locator Form) 

για επιβάτες διεθνών πτήσεων που ταξιδεύουν προς Ελλάδα, μια 

διαδικασία που σαφώς και δεν συνάδει με τα καθήκοντα που πρέπει να 

εκτελεί ο Έλληνας αστυνομικός, ενώ το σχέδιο της χώρας αναφορικά με 

το άνοιγμα του τουρισμού, θα πρέπει πάση θυσία να επιτύχει για 

ευνόητους λόγους. 
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Συνεπώς, είναι αναγκαία η επιπλέον ενίσχυση με αστυνομικούς, οι 

οποίοι επιθυμούν να αποσπαστούν για να συμβάλουν στην προσπάθεια 

που συνδέεται άρρηκτα με την ανάταση της εθνικής οικονομίας. 

 

 

Λαμβάνοντας υπόψη τα παρατεθέντα στοιχεία,  

 

 

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

 

 Τι απαντάτε στη δημόσια ανακοίνωση, που εξέδωσε η Ένωση 

Αστυνομικών Υπαλλήλων Ν/Α Αττικής;  

 Θα προβείτε με άμεσο τρόπο, στην επιπρόσθετη ενίσχυση του 

αριθμού των αστυνομικών υπαλλήλων, του Διεθνούς Αερολιμένα 

Αθηνών «Ελευθέριος Βενιζέλος»; 

 

 

 

 

                                      Η ερωτώσα Βουλευτής, 

 

      

 

 

                                            Μαρία Απατζίδη, 

 

                                Βουλευτής Ανατολικής Αττικής  
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